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”Ga als specialist nooit de prijzenslag met de bouwmarkten aan”, drukte Hans Steenman de verzamelde vbs-
winkels op Akzo’s dealerdagen op het hart. In plaats daarvan kun je de grootschaligen beter aanpakken met je
eigen professionele autoriteit en je sfeer in de strijd werpen. En Steenman kan het weten, als Mister-Gamma.
Ook voorspelde hij een sanering van 1.200 vbs-winkels naar hoogstens 550 waarin alleen degenen die zich
sterk profileren en slim samenwerken, overblijven.

Marc Nelissen
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